

2018 ONTARIO MASTERS OPEN WEIGHTLIFTING CHAMPIONSHIPS

St. Thomas Strength Athletics (STSA) is honored to welcome you all Master lifters.

Date: Saturday, February 24, 2018

Location: Parkside Collegiate Institute, 241 Sunset Drive, St. Thomas On, Canada N5R 3C2

Lifts: Snatch and Clean and Jerk.

Weigh in: Begins at 8:00 AM, lifting starts at 10:00 AM

Cost: \$75.00 per athlete (non-refundable) payable to Daniel Paré. Send cheque/money order to Daniel Paré, 203 Highview Drive, St. Thomas, Ontario, Canada N5R 5H6.

If you need to contact me, do not hesitate, 519-633-0771, stsa1258@aol.com

Registration deadline: Monday, February 12, 2018

Eligibility: All master lifters. Males and females, 30 years of age and up and in good standing with their respective Association/IWF.

This meet is sanctioned by the Ontario Weightlifting Association OWA and is subject to drug testing

For each weight class a medal will be given:

- Males: First, Second and Third place
- Females: First, Second and Third place
- The best male lifter
- The best female lifter

Accommodation: Comfort Inn, St. Thomas, ON N5R 5B2 100 Centennial Ave. (519) 633-4082. (519) 633-8294 GM.CN005@choic-hotels.com

“When you call for reservation, reserve under “Ontario Masters”.

Group block will be held until January 24, 2018. Any rooms not picked up by that date will be released.

Cancellation Policy

Please cancel any group room reservations by 4 PM local hotel time, 2 days prior to arrival to avoid a cancellation penalty.

Cancellation Penalty Notes

You may cancel this booking without penalty up to January 24, 2018. Cancellations after January 24, 2018, can result in penalty fees if we are unable to resell space originally held for your group. Individual reservations are subject to a 48 hour cancellation or change policy

2018 Ontario Masters Open Weightlifting Championships
(Please print)

Name: _____

Address:

Club representing: _____

Date of birth: MONTH: _____ / DAY: _____ / YEAR: _____

Gender: MALE / FEMALE: _____

Weight class entering: _____ KG

Membership card number: _____

Coach: _____

Phone: _____

Email: _____

Payment:

Cheque payable to Daniel Paré, 203 Highview Drive, St. Thomas Ontario, Canada, N5R 5H6.

WAIVER:

I understand that my participation to the 2018 Ontario Masters Open Weightlifting Championships is undertaken by me and is at my own risk and that St. Thomas Strength Athletics shall not be liable to me for any claims, injuries, actions, loss, loss of action, whatsoever, to my person or property and also release this facility from any discharge from all claims, injuries, damages, actions, or causes of action, and from all act of negligence, passive or active, on the part of St. Thomas Strength Athletics, its servants, agents or employees.

Signature: _____ Date: _____

2018 CHAMPIONNAT OUVERT D'HALTEROPHILIE DES MAITRES DE L'ONTARIO

St. Thomas Strength Athletics (STSA) est honoré et souhaite la bienvenue à tous les Maîtres leveurs.

Date: Samedi, le 24 de Fevrier, 2018.

Location: Parkside Collegiate Institute, 241 Sunset Drive, St. Thomas On, Canada N5R 3C2

Levés: Arraché et Epaulé Jeté.

La pesée: Commence à 8:00 AM, la compétition commence à 10:00 AM

Coût: \$75.00 par athlète (non-remboursable) payé à l'ordre de Daniel Paré. Envoyez votre paiement chèque/mandat poste à Daniel Paré, 203 Highview Drive, St. Thomas, Ontario, Canada N5R 5H6.

N'hésitez pas à me contacter si vous désirez plus d'information, 519-633-0771, stsa1258@aol.com

Date limite d'enregistrement: Lundi, le 12 de Février, 2018

Eligibilité: Tous les leveurs maîtres, hommes et femmes de 30 ans et plus, membres actifs de votre association respective/IWF

Cette compétition est organisée avec le consentement de l'Association d'Haltérophilie de l'Ontario (OWA) et elle est sujette aux tests anti dopages

Pour chaque catégorie, des médailles seront remises:

- Hommes: Première, Deuxième et Troisième place
- Femmes: Première, Deuxième et Troisième place
- Le meilleur leveur chez les hommes
- La meilleure leveure chez les femmes

Accommodement:

- Comfort Inn, St. Thomas, ON N5R 5B2 100 Centennial Ave. (519) 633-4082.
- (519) 633-8294 GM.CN005@choicehotels.com

“Quand vous téléphonez pour votre réservation, mentionnez “Ontario Masters”.

Un groupe de chambres sera tenue jusqu'au 24 de Janvier, 2018. Si il y a des chambres qui n'ont pas été réservées par cette date, elles ne seront plus disponibles pour le tarif spécial. En

cas de cancellation, sil-vous-plait faite en sorte de canceler votre chambre avant 4 PM temps local de l'hotel, 2 jours avant votre arrivé pour éviter des frais de cancellation.

Information concernant les pénalités de cancellation: vous avez jusqu'au 24 de Janvier, 2018 pour canceler votre réservation sans pénalités. Cancelez après le 24 de Janvier, 2018 pourras résulter à une pénalité si on ne peu pas avoir cette chambre disponible.

2018 Championnat Ouvert des Maîtres Haltérophile de l'Ontario
(S'il vous plait écrire en lettres moulées)

Nom: _____

Adresse:

Club Représenté: _____

Date de naissance: MOIS: _____ / JOUR: _____ / ANNEE: _____

Genre: HOMME / FEMME: _____

Catégorie: _____ KG

Numéro de carte de membre: _____

Entraîneur(e): _____

Téléphone: _____

Courriel: _____

Paiement:

Un chèque au montant de \$75.00 payable à Daniel Paré, 203 Highview Drive, St. Thomas Ontario, Canada, N5R 5H6.

Abandon:

Je comprend que ma participation au 2018 Championnat Ouvert des Maîtres Haltérophiles de L'Ontario est à mes propres risques et que le gymnase St. Thomas Strength athletics n'est pas et ne sera pas responsable de blessures et autres inconvenients subis. Egalement, je ne prendrai aucune action civile pour perte d'emploi si je me blesse et ne peut pas me présenter à mon travail, école ou autres activités. Je ne tiendrai aucune responsabilités envers St. Thomas Strength Athletics pour négligence ainsi que pour son propriétaire, employés ou agents.

Signature: _____ Datte: _____